
Referat af orienteringsmødet 
 

Mødet foregik ved søen, og vi slap for regnvejr, men mørket faldt på efterhånden, og til sidst 
var det kun flagermusene som kunne navigere helt sikkert omkring. 

Det alarmsystem som Kim Enevoldsen demonstrerede, blev positivt modtaget af 
forsamlingen, og der var god spørgelyst efter fremvisningen. Frit efter hukommelsen kan jeg 

referere følgende punkter fra mødet (suppleret med den mail vi modtog torsdag fra Kim 
Enevoldsen): 

 Vi får et prisnedslag på knap 1.700 kr, hvilket er 33% rabat på de samlede 

udgifter for de første 2 år. Rabatten er sammensat således: 
1. Vi får en særlig rabat på 500 kr på anskaffelsen af grundpakken,  

2. Vi får abonnementet til 79 kr/md selv om vi ikke når op på 20 brugere som 
prislisten angiver, 

3. Vi får gratis abonnement i hele 2016.  

 Herudover får vi 10% rabat på alt ekstraudstyr, samt et gratis vejskilt. 

 Den løbende abonnementsudgift går til:  

1. vedligeholdelse og videreudvikling af systemet, 
2. logføring af alle særlige hændelser, 

3. teknikerbesøg ved tekniske fejl (koster altså ikke ekstra). 

 Systemet indeholder 3 slags beskyttelse: 
1. Tyverialarm, udløst af bevægelses-sensor eller magnetsensor på døre/vinduer, 

2. Panikalarm, udløst ved tryk på en panikknap. Kan bruges til at tilkalde naboer 
ved fx hjertestop, eller børn der kommer grimt til skade, 

3. Udfaldsalarm som udløses hvis alarmsystemet sættes ud af drift i et af husene. 

 Hvis alarmen går, kan man i alle husene på et display se adressen på det 
alarmerende hus, samt hvilken type alarm det er. 

 Vi aftaler selv i gruppen hvordan vi skal reagere på de forskellige slags alarmer. Det 
vigtigste er at vi ikke skal lege politi, vi skal bare ved vores massive tilstedeværelse 

”inspirere” tyvene til at stikke af i en fart. Et forslag var at samles ved nabohuset indtil 
man er mange nok til at gå til indbrudshuset. 

 Sensorerne kan indstilles så de ikke reagerer på hunde og katte. 

 

Det ser ud til at projektet bliver realiseret. Det er jeg glad for, for jeg synes det ser rigtig 

lovende ud.  

Rent praktisk foregår tilmeldingen sådan at hver husstand melder sig til på nettet som 
omtalt i torsdagens mail fra Kim Enevoldsen. På mødet var der ellers stemning for at jeg 

skulle stå for tilmeldingen, og det gjorde jeg sådan set også gerne. Men rent juridisk kan jeg 
jo ikke lave bindende tilmeldinger på jeres vegne, så den her løsning er nok den bedste.  

Bemærk at kun de der melder sig til senest 1. oktober, får del i de omtalte særlige rabatter. 
Derefter bliver det til listepris. 

Mange hilsener 

Knud 

 


